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Aan de Voorzitter van de Staten van Aruba 
dhr. mr. J.E. Thijsen 
L.G. Smith Blvd. 72 
Oranjestad,  
Aruba 
 
 
Oranjestad, 26 november, 2020 
 
Geachte Voorzitter 
 
Hierbij doe ik ter doorgeleiding toekomen een aantal vragen aan de Minister 
van Toerisme, Volksgezondheid en Sport dhr. D.P. Oduber, met het verzoek 
deze vragen schriftelijk te beantwoorden. 
 
In vertrouwen op uw welwillende en spoedige medewerking te kunnen 
rekenen, verblijf ik, 
 
 
 
 
 
 
 
 
Daphne R.Y. Lejuez 
Onafhankelijk Lid der Staten van Aruba 
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26 november, 2020 
 

Schriftelijke vragen van het onafhankelijk lid Daphne R.Y Lejuez aan de Minister van Toerisme, 
Volksgezondheid en Sport dhr. D.P. Oduber, ingevolge artikel III.17 van de Staatsregeling en 
artikel 59 van het Reglement van Orde van de Staten van Aruba. 

 
In artikel een artikel van Bondia Aruba met als titel “Nombramentonan 
Tabata Prome Cu A Retira Ruben Goedhoop Di Azv; Personal Di Buro 
Minister Dangui Oduber Nombra Pa Transporta Pacient Di Dialyse”1 van 26 
november 2020 is een kopie  van ministerraad besluit van 1 september 
2020, met een ontvangst stempel van de DVG  van 11 september 2020, 
gepubliceerd met het besluit to het benoemen en contracteren van 
chauffeurs zittend zorgtransport en het benoemen en contracteren van een 
hoofd afdeling ouderenzorg. 
 
Dit besluit betreft specifiek, vooruitlopend op de afronding van het 
formatierapport van de DVG, het aangaan van een dienstverband met 
personeelsleden die allen werkzaam zijn bij het bureau MinTVS die allen 
met hun middelen van het bureau over zullen gaan naar de DVG. Het gaat 
hier om een dienstverband met een duur van vijf (5) jaar voor zeven (7) 
personeelsleden van het bureau van de Minister, waarvan zes (6) leden tot 
Chauffeurs zittende zorgtransport worden benoemd, en ook m.i.v. 1 
september 2020 een personeelslid tot hoofdafdeling ouderenzorg bij het 
DVG zal worden benoemd. 
 
Naar aanleiding van het bovenstaande, en in het kader van transparantie, 
deugdelijkheid van bestuur alsmede de democratische controlerende rol 
van de Staten heb ik de navolgende vragen: 
 

1. Kan de Minister een schriftelijke toelichting vestrekken over de 
juistheid van de in het bovengenoemd artikel gedeelde brief?  

a. Is dit een werkelijk besluit van de Ministerraad? Zo ja, kan de 
Minister aan de Staten een kopie hiervan doen toekomen? Zo 
nee, waarom niet? 

b. Er van uit gaande dat het een kopie betreft van een door de 
Ministerraad genomen besluit op 1 september 2020, kan de 
Minister aangeven of de in de brief vermelde personen al zijn 

 
1 https://www.bondia.com/nombramentonan-tabata-prome-cu-a-retira-ruben-goedhoop-di-azv-personal-di-buro-
minister-dangui-oduber-nombra-pa-transporta-pacient-di-dialyse/?fbclid=IwAR24-
UNofCdSgbQfnerHJtlhJZruaejfWo93EP3NTt6AK66PTjAZxbfaKf4 
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benoemd en overgeplaatst? Zo ja, graag een vermelding per 
wanneer, dus welke datum? 

c. Kan de Minister specificeren welke functies de in de brief 
vermelde personen elk van deze zeven (7) personen aan het 
bureau van de minister vervulden? Graag een schriftelijke 
toelichting per elk van de zeven personen. 

d. Kan de Minister aangeven welke vacatures nu bij het bureau van 
de Minister zijn ontstaan door deze verschuiving met hun 
bijbehorende salariskosten?  

e. Kan de Minister aangeven hoe de taken die deze zeven 
personeelsleden vervulden bij het bureau MinTVS zullen 
worden uitgevoerd en door wie? 

f. Gezien het gaat om een overplaatsing van meer dan 25% van 
capaciteit van het personeel van het bureau van de MinTVS, 
hoe is de Minister van plan plots ontstane tekort op te vangen? 

g. Indien dit ontstane tekort bij het bureau van de MinTVS geen 
direct effect heeft voor de bedrijfsvoering van het bureau van 
de MinTVS en geen vervanging behoeft, kan men concluderen 
dat deze functies niet essentieel waren voor het bureau? 

2. In het voornoemd besluit van de Ministerraad staat dat elk 
personeelslid zijn/haar middelen vanuit het bureau van de MinTV zal 
meenemen.  

a. Waarom is voor deze constructie gekozen? Graag een 
schriftelijke toelichting. 

b. Hoe verhoudt bovengenoemd Ministerraad besluit zich met het 
BVP (Beleidsplan Verlaging Personeelslasten) of de met 
Nederland afgesproken verlaging van personeelskosten in het 
recentelijk met Nederland ondertekend akkoord? Graag een 
schriftelijke toelichting. 

3. In het besluit van de Ministerraad staat ook dat er “vooruitlopend op 
de afronding van het formatierapport van de DVG” is ingestemd om 
het dienstverband voor alle (7) betrokkenen aan te gaan voor de duur 
van vijf (5) jaar met meenemen van middelen van bureau MinTVS.  

a. Kan de Minister schriftelijk toelichten waarom er een 
noodsituatie is ontstaan voor het zittend zorgtransport ten 
behoeve van ouderen? Graag een schriftelijke toelichting. 

b. Hoe werd voorheen in bovengenoemde behoefte voorzien? 
Graag een schriftelijke toelichting. 

c. Kan de Minister schriftelijk aangeven per wanneer specifiek 
deze situatie is ontstaan? Dus graag een schriftelijk toelichting 
met een start datum. 

d. Kan de Minister schriftelijk aangeven waarom er is afgeweken 
van een open sollicitatie procedure voor deze functies? 

e. Kan de Minister schriftelijk aangeven waarom er niet 
bijvoorbeeld voor een tijdelijke oplossing is gekozen met Lite 
Life Medicab (zoals voorheen het geval) totdat het 
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formatierapport van het DVG is afgerond en over kon worden 
overgegaan tot een open sollicitatie? 

f. Is het de bedoeling dat deze (7) betrokken personen voor de 
duur van het dienstverband van vijf (5) jaar uit het budget van 
het bureau MinTVS zullen worden betaald?  

i. Zo ja, graag een uitleg in het kader van het BVP en de 
nog af te ronden formatie rapport van het DVG 

ii. Zo nee, graag een schriftelijke toelichting hoe dit zal 
worden geregeld 

4. Het bedrijf Lite Life Medicab,, dat bekostigd werd door het AZV, 
verzorgde voorheen het gespecialiseerde transport voor o.a. dialyse 
patiënten.  

a. Kan de Minister schriftelijk en met onderbouwing toelichten 
waarom ervoor is gekozen om niet meer van bovengenoemd 
bedrijf gebruik van te maken voor zorgtransport en over te 
gaan tot het benoemen van zes (6) chauffeurs van het bureau 
MinTVS? 

b. Kan de Minister de Staten van een vergelijkend overzicht 
voorzien met de kosten voor deze zes (6) benoemde chauffeurs 
inclusief bezoldiging, toelagen, autokosten, benzine, 
verzekering etc. per maand t.o.v. de kosten voor het aangaan 
van een overeenkomst met bijvoorbeeld een bedrijg zoals Lite 
Life Medicab? 

c. Hoe vergelijkt de bekwaamheid van het personeel van Lite Life 
Medicab zich met de nieuw benoemde chauffeurs afkomstig 
van het bureau MinTVS? Hebben betrokkenen de benodigde 
kennis? 

d. Kan de Minister aan de Staten een schriftelijke lijst met vereisten 
voor het kunnen uitoefenen van zorgtransport doen toekomen? 
Zo nee, waarom niet? Graag een schriftelijke toelichting. 

e. Hebben al bovengenoemde (6) benoemde chauffeurs aan de 
nodige vereisten voldaan? Zo niet, waarom niet? 

f. Heeft het DVG of het bureau MinTVS voor deze (6) benoemde 
chauffeurs de nodige aansprakelijkheidsverzekeringen 
afgesloten? Zo ja, graag een schriftelijke toelichting welke type 
verzekeringen hiervoor zijn afgesloten en de totale kosten 
hiervan. Zo niet, graag een schriftelijke toelichting waarom niet?  

5. Voor wat betreft het fysieke transport, kan de Minister toelichten welk 
wagenpark zal worden gebruikt voor het vervoer van patiënten? 

a. Hoeveel wagens zullen voor deze chauffeurs ter beschikking 
worden gesteld? Graag een schriftelijke toelichting. 

b. Hoe zullen bovengenoemde wagens en de nodige kosten (te 
weten benzine, verzekering, onderhoud etc) voor het verrichten 
van het zorgtransport worden bekostigd? Zullen voornoemde 
kosten voor rekening van de DVG of van het bureau MinTVS 
komen? Graag een schriftelijke toelichting. 
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c. Zullen de wagens in het wagenpark buiten werkuren ook ter 
beschikking van de chauffeurs zijn? Dus mogen ze deze mee 
naar huis nemen? Zo ja, graag een schriftelijke toelichting. 

6. Wat voor type klanten zullen door bovengenoemde benoemde 
chauffeurs (6) worden getransporteerd? 

a. Kan de Minister toelichten of het uitsluitend zal gaan om zittend 
zorgtransport ten behoeve van alleen ouderen? Graag een 
schriftelijke toelichting 

b. Kan de Minister toelichten of het zal het gaan om alleen 
ouderen waaronder dialyse patiënten of ook dialyse patiënten 
van jongere leeftijd? 

c. In het geval van oudere COVID patiënten, zullen 
bovengenoemde chauffeurs ook het zorgtransport verzorgen? 
Zo ja,  graag een schriftelijke toelichting hoe hier zorgvuldig 
mee zal worden omgegaan en de benodigde voorschriften met 
de Staten delen. Zo niet, graag een schriftelijke toelichting 
waarom niet, en wie dan wel voor dit transport zal zorgen. 

 
 
Ondergetekende wenst een schriftelijke beantwoording van de Minister te 
krijgen op al haar vragen binnen het gestelde termijn conform het Reglement 
van Orde. 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
 
 
 
Daphne R.Y. Lejuez 
Onafhankelijk Lid der Staten van Aruba 


